
P R O T O K Ó Ł  Nr  XI/2007

z  SESJI  RADY  POWIATU  SKARŻYSKIEGO

odbytej 31 maja 2007r.

Miejsce odbycia sesji – Sala Herbowa Starostwa Powiatowego 
ul. Konarskiego 20, 26-110 Skarżysko-Kamienna 

Godzina rozpoczęcia obrad - 900

W sesji udział wzięli:

- Poseł na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej – Maria Zuba 
- Poseł na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej - Krzysztof Grzegorek
- Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – 

Andrzej  Bętkowski, 
- Radna Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – 

Marzena Okła-Drewnowicz,   
- Zastępca Prezydenta Miasta Skarżyska-Kamiennej – Grzegorz Małkus,
- Burmistrz Miasta i Gminy Suchedniów – Tadeusz Bałchanowski,  
- Przewodniczący Rady Gminy Skarżysko Kościelne – Paweł Wiatr, 
- Laureaci Plebiscytu “Belfer Roku Powiatu Skarżyskiego”,
- Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu,
- Przedstawiciele organizacji społecznych i politycznych działających na 

terenie powiatu,
- Starosta i Wicestarosta Powiatu Skarżyskiego, 
- Członkowie Zarządu Powiatu Powiatu,
- Skarbnik i Sekretarz Powiatu oraz Naczelnicy Wydziałów Starostwa, 
- Radni Powiatu Skarżyskiego,
- Przedstawiciele lokalnych mediów.

Lista obecności  radnych biorących udział  w sesji  i  gości  zaproszonych 
uczestniczących w obradach - w załączeniu.

Obrady poprowadził  Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego – 
Ireneusz Syryjczyk. 

Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  protokołowała:  Joanna  Wężyk  – 
Kierownik Biura Rady Powiatu.
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STRESZCZENIE  POSIEDZENIA

Ad. pkt. 1 Otwarcie Sesji.

XI  w  kadencji  Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  otworzył 
Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego - Pan Ireneusz Syryjczyk, 
który  powitał gości  zaproszonych  na  dzisiejsze  obrady,  Radnych  Powiatu 
Skarżyskiego oraz wszystkich biorących udział w Sesji. 

Ad. pkt. 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący  obrad  –  Pan  Ireneusz  Syryjczyk  stwierdził,  iż
w sesji uczestniczy 19 radnych co stanowi 91 % ogólnego składu Rady, jest to 
zatem kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji.

Po podjęciu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Rady Powiatu oraz 
złożeniu ślubowania przez Radnego Michała Jędrysa liczba radnych wyniosła 20 
osób, co stanowiło 95 % ogólnego składu Rady. 

Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z § 19 ust. 3 pkt. 2) Statutu 
Powiatu Skarżyskiego, Sekretarzem dzisiejszych obrad zgodnie z porządkiem 
alfabetycznym będzie Radna Małgorzata Kwiatkowska. 

Następnie  stwierdził,  że  Państwo  Radni  wraz  z  zawiadomieniem
o dzisiejszej Sesji otrzymali projekt porządku obrad.

Zapytał,  czy  do  przedstawionego  projektu  porządku  XI  Sesji  Rady 
Powiatu Radni, lub członkowie Zarządu Powiatu zgłaszają uwagi, wnioski lub 
inne propozycje.

Starosta Skarżyski – Jerzy Żmijewski  – zgłosił  wniosek  o zdjęcie
z  porządku  obrad następujących  projektów  uchwał,  które  wymagają 
uzupełnienia:

1)  utworzenia  Szkoły  Policealnej  dla  Dorosłych  w  Zespole  Szkół 
Budowlanych w Skarżysku-Kamiennej ul. Rejowska 99,
2)  utworzenia  Szkoły  Policealnej  dla  Dorosłych  w  Zespole  Szkół 
Zawodowych  Nr  1  im.  Bohaterów  Września  1939  roku  w  Skarżysku-
Kamiennej ul. Tysiąclecia 22,
3)  utworzenia  Szkoły  Policealnej  Nr  3 dla  Dorosłych  w Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych  Nr  3  w  Skarżysku-Kamiennej  ul.  Oseta 
Wasilewskiego 5,
4)  utworzenia  Szkoły  Policealnej  Nr  4 dla  Dorosłych  w Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 4 w Skarżysku-Kamiennej ul. Szkolna 15,
5)  utworzenia  Liceum Uzupełniającego dla  Dorosłych w Zespole  Szkół 
Budowlanych w Skarżysku-Kamiennej ul. Rejowska 99,
6)  utworzenia  Liceum  Ogólnokształcącego  Specjalnego  w  Zespole 
Placówek  Specjalnych  dla  Niepełnosprawnych  Ruchowo  w  Skarżysku-
Kamiennej ul. Legionów 131
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Następnie  zgłosił  wniosek  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad 
następujących projektów uchwał w sprawie:

1) przyjęcia “Powiatowego Programu Pomocy Dziecku i Rodzinie na lata 
2007-2011”,
2) ubiegania się powiatu skarżyskiego o środki z Europejskiego Funduszu 
Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Świętokrzyskiego na lata 2007-2013”,
3) wyboru nowego członka Zarządu Powiatu Skarżyskiego.   

Dodał,  że  powyższe  projekty  były  omawiane  już  na  posiedzeniach 
poszczególnych Komisji Rady.

 
Ponieważ nie zgłoszono innych uwag Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wnioski zgłoszone przez Starostę Skarżyskiego.

1. Wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie: 
utworzenia  Szkoły  Policealnej  dla  Dorosłych  w  Zespole  Szkół 
Budowlanych w Skarżysku-Kamiennej  ul.  Rejowska 99 został  przyjęty 
jednogłośnie.

2. Wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie: 
utworzenia  Szkoły  Policealnej  dla  Dorosłych  w  Zespole  Szkół 
Zawodowych  Nr  1  im.  Bohaterów  Września  1939  roku  w  Skarżysku-
Kamiennej ul. Tysiąclecia 22 został przyjęty jednogłośnie.

3. Wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie: 
utworzenia  Szkoły  Policealnej  Nr  3  dla  Dorosłych  w  Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych  Nr  3  w  Skarżysku-Kamiennej  ul.  Oseta 
Wasilewskiego 5 został przyjęty jednogłośnie. 

4. Wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie: 
utworzenia  Szkoły  Policealnej  Nr  4  dla  Dorosłych  w  Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 4 w Skarżysku-Kamiennej ul. Szkolna 15 został 
przyjęty jednogłośnie.

5. Wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie: 
utworzenia  Liceum  Uzupełniającego  dla  Dorosłych  w  Zespole  Szkół 
Budowlanych w Skarżysku-Kamiennej  ul.  Rejowska 99 został  przyjęty 
jednogłośnie.

6. Wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie: 
utworzenia Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego w Zespole Placówek 
Specjalnych  dla  Niepełnosprawnych  Ruchowo  w  Skarżysku-Kamiennej
ul. Legionów 131 został przyjęty przy 1 głosie wstrzymującym. 

7. Wniosek  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały
w sprawie: przyjęcia “Powiatowego Programu Pomocy Dziecku i Rodzinie 
na lata 2007-2011” został przyjęty jednogłośnie. Projekt uchwały będzie 
rozpatrywany w pkt. 12 jako podpunkt 8).

8. Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt.  12 jako ppkt.  9) 
projektu uchwały w sprawie: ubiegania się powiatu skarżyskiego o środki 
z  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach 
Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Świętokrzyskiego 
na lata 2007-2013” został przyjęty jednogłośnie.
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9. Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 12 jako ppkt. 10) 
projektu uchwały w sprawie: wyboru nowego członka Zarządu Powiatu 
Skarżyskiego został przyjęty jednogłośnie.

Następnie  Przewodniczący Rady – Ireneusz Syryjczyk poddał pod 
głosowanie porządek wraz z wprowadzonymi zmianami. 

Porządek XI Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego
został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.pkt.3 Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Pani Bożena Bętkowska – 
poinformowała radnych, iż protokół z X sesji, odbytej 17 maja 2007 roku, był 
wyłożony do wglądu w Biurze Rady Powiatu. Dodała, iż do protokołu radni nie 
wnieśli  żadnych  uwag,  w  związku  z  powyższym  zgłosiła  wniosek  o  jego 
przyjęcie.

Przewodniczący  obrad  –  Pan  Ireneusz  Syryjczyk poddał  pod 
głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu z X sesji Rady Powiatu Skarżyskiego.

Wniosek o przyjęcie protokołu z X sesji został przyjęty – jednogłośnie

Przewodniczący  Rady  – jeszcze  raz  serdecznie  powitał  laureatów 
Plebiscytu  “Belfer  Roku  Powiatu  Skarżyskiego”,  prosząc  aby  wystąpił  Pan 
Zdzisław Wojnarski  –  laureat  I  miejsca,  Pan  Rafał  Sokołowski  –  laureat  II 
miejsca oraz Pani Halina Tuśnio – laureatka III miejsca. 

Następnie wspólnie ze Starostą doceniając działalność tych osób wręczyli 
gratulacje i słowa uznania oraz pamiątkowe pióra.  

W imieniu  wyróżnionych  wystąpił  –  Pan Zdzisław Wojnarski,  który 
podziękował władzom powiatu za zaproszenie na dzisiejszą sesję Rady Powiatu 
za miłe słowa i złożone gratulacje. Zapewnił, że dołożą wszelkich starań aby 
nie zawieść zaufania, którym obdarzyli ich uczniowie i rodzice. 

Ad.pkt.4  Sprawozdanie  Starosty  z  działalności  Zarządu  Powiatu 
        Skarżyskiego między sesjami.

Starosta Skarżyski – przedstawił sprawozdania z działalności Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami.  

/przedłożone sprawozdanie w załączeniu/ 
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Ad.pkt.5 Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radna  Małgorzata  Kwiatkowska  zaapelowała  o  nagłośnienie 
konieczności dostarczenia do ośrodków zdrowia, w jak najkrótszym terminie, 
kart szczepień pobranych przez rodziców bezpośrednio ze szkół.

Radny  Janusz  Borowiec –  stwierdził,  iż  jedno  z  wydanych  przez 
Starostę zarządzeń dotyczy zaliczki  stałej.  W związku z powyższym zapytał
w jakiej wysokości jest ta zaliczka i na jaki cel jest ona przeznaczona. 

Następnie  zapytał  komu  powierzono  obowiązki  dyrektora  MOMP,
w związku z odejściem Pana Jnausza Kiersnowskiego na emeryturę.  

Zapytał  również,  jaki  przebieg  miała  akcja  strajkowa  prowadzona
w jednostkach służby zdrowia w naszym powiecie oraz w szkołach. 

Ponadto  w  swojej  wypowiedzi  przypomniał,  iż  29.11.2004  roku  Rada 
Powiatu Skarżyskiego podjęła uchwałę w sprawie: wyrażenia woli uczestnictwa 
powiatu  skarżyskiego  w  projekcie  “Wszechnica  Informacyjna  Powiatu 
Skarżyskiego”. Celem tego programu było m.in.: wprowadzenie procedur ISO, 
podwyższenie  poziomu  kompetencji  urzędników,  wprowadzenie  komunikacji 
on-line obywateli  z urzędami, obniżenie kosztów działania urzędu. Ponieważ 
nie udało się zrealizować projektu, zgłosił  wniosek o rozważenie możliwości 
powrotu do tej idei w obecnych warunkach, w ramach programów regionalnych 
dla naszego powiatu.

Ad. pkt.6  Wolne wnioski i oświadczenia.  

Pani Marzena Okła-Drewnowicz –  poruszyła kwestię  wykorzystania 
środków  unijnych,  zwracając  uwagę,  iż  powinniśmy  wykorzystać  wszelkie 
możliwości. Zaznaczyła, że należy mieć na uwadze nie tylko projekty “twarde” 
finansowane  z  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego,  ale  również 
projekty  “miękkie”  z  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  (np.  rozbudowa 
przedszkoli  na  wsiach,  tworzenie  centrów  integracji  społecznej,  spółdzielni 
socjalnych). Poinformowała, iż samorząd wojewódzki po raz pierwszy będzie 
wdrażał program operacyjny - kapitał ludzki. W związku z tym planowane jest 
zorganizowanie spotkania w naszym powiecie o charakterze informacyjnym dla 
wszystkich  zainteresowanych,  w  celu  przedstawienia  priorytetów,  wysokości 
środków  oraz  ogólnych  zasad  ubiegania  się  o  środki  z  tego  programu. 
Następnie  kolejne  spotkania  już  o  charakterze  roboczym  odbyłyby  się  po 
wakacjach  i skierowane byłyby do konkretnych projektodawców. Uzasadniając 
potrzebę  rozwoju  dwutorowego,  podała  przykład  dwóch  krajów:  Irlandii  
i Grecji, gdzie w Grecji skupiono się głównie na projektach twardych, natomiast 
w Irlandii obok projektów twardych realizowano z ogromną dynamiką  również 
projekty  miękkie.  Dodała,  że  właśnie  Irlandia  przeżywa  dziś  rozkwit 
gospodarczy.     
  

Pan Lech Kondyjowski - Prezes Zarządu Fundacji PROMEMORI – 
zwrócił uwagę na problem ludzi starych, który mimo bogatego doświadczenia
i chęci uczestnictwa w przemianach zostali pominięci, zignorowani i odsunięci 
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na boczne tory. Zaznaczył jednocześnie, że Polska stała się społeczeństwem 
starym demograficznie. Podkreślił, że w innych państwach ludzie starsi, którzy 
stracili pracę nie są ignorowani, funkcjonują tam rodzinne domy osób starszych 
na  zasadzie  klubów  seniora.  W  klubach  osoby  te  mają  możliwość 
zakwaterowania, jak również mogą przychodzić aby się spotkać, porozmawiać. 
Wyraził  przekonanie,  że  aktywizacja  zawodowa przy  takich  klubach  seniora 
mogłaby być dopełnieniem istniejącej sytuacji na rynku pracy.        

Pan  Andrzej  Kazanowski  –  Dyrektor  Oddziału  Zamiejscowego 
Społecznej  Wyższej  Szkoły  Przedsiębiorczości  w  Łodzi  –  w  imieniu 
organizatorów zaprosił wszystkich obecnych do wzięcia udziału w seminarium 
naukowym  na  temat:  “Samozatrudnienie  jako  sposób  na  ograniczenie 
bezrobocia”,  które  odbędzie  się  19  czerwca  2007r.  o  godz.  11  w  MCK. 
Organizatorem seminarium jest  Społeczna Wyższa Szkoła  Przedsiębiorczości
w Łodzi oraz Starosta Skarżyski i Prezydent Miasta Skarżyska-Kamiennej.  

Pan  Zenon  Chaba  –  Konfederacja  Pracy  Pracowników Oświaty
i  Wychowania –  poruszając  problem  zarobków pracowników  administracji
i obsługi placówek oświatowych poinformował, iż Starosta – Jerzy Żmijewski 
spotkał  się  z  przedstawicielami  tej  grupy  zawodowej.  Dodał,  iż  rozmowa
z Panem Starostą była rzeczowa i są już pozytywne skutki tego spotkania. 

Pan Lucjan  Mróz  –  mieszkaniec  Skarżyska-Kamiennej –  wyraził 
zadowolenie, że może uczestniczyć w sesji Rady Powiatu Skarżyskiego nowej 
kadencji. Ponieważ po raz pierwszy zabiera głos, pogratulował radnym, którzy 
po raz  kolejny  wybrani  zostali  do  samorządu powiatowego w szczególności 
Panu Stanisławowi  Surowskiemu oraz tym, którzy w samorządzie powiatowym 
pracują po raz pierwszy. Kończąc wyraził  nadzieję, że zarówno Zarząd jak  
i Rada będzie dbała o interesy mieszkańców.    

Radny Zenon Nowakowski – przedstawił informację o wykorzystaniu 
środków unijnych w europejskiego funduszu rolnego. Poinformował, iż ARiMR 
wypłaciła przez okres 3 lat kwotę ok. 6 mln. zł rolnikom i producentom rolnym
w  naszym  powiecie.  Dodał  jednak,  że  nie  jest  to  kwota  zadowalająca. 
Zaapelował do radnych, aby w kontaktach z mieszkańcami propagowali ideę 
dopłat dla rolników.      
 

Ad.pkt.7 Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania  

Starosta Skarżyski – Pan Jerzy Żmijewski – odpowiadając radnemu 
Januszowi Borowcowi poinformował, iż zaliczka stała dotyczy Rozdz.92695 – 
kultura fizyczna i sport i wynosi 1000zł, w związku z organizowaniem imprez 
kulturalnych  i  sportowych  z  powiatowego  kalendarza  imprez.  Następnie 
wyjaśnił, iż Zarząd Powiatu powierzył obowiązki dyrektora MOMP Pani doktor 
Małgorzacie  Śmiałek.  Dodał,  iż  wspólnie  z  Wicestarostą  przeprowadzili 
rozmowę z Panią Dyrektor proponując następujące możliwości: przekształcenie 
MOMP w niepubliczny zakład lub utworzenia  oddziału  medycyny pracy  przy 
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ZOZ,  albo  funkcjonowanie  w  niezmienionej  formie  przy  czym w przypadku 
negatywnego wyniku finansowego będzie trzeba podjąć niepopularną decyzję 
o likwidacji zakładu. Jeżeli chodzi o strajk lekarzy poprosił, aby w tej kwestii 
wypowiedział się dyrektor ZOZ – Pan Krzysztof Grzegorek. Odnosząc się do 
akcji strajkowej w szkołach wyjaśnił, iż udział w akcji protestacyjnej zgłosiło 13 
placówek,  w  tym  przedstawiciele  wszystkich  związków  zawodowych 
działających  w  oświacie.  W  każdej  szkole  zapewniona  była  opieka  nad 
młodzieżą.  Dodał,  że  na  chwilę  obecną  brak  szczegółowych  informacji
o  przebiegu  akcji  protestacyjnej.  Kończąc  poinformował,  iż  w  kwestii 
wszechnicy informacyjnej odpowiedzi udzieli na piśmie.    

Pan Krzysztof Grzegorek – Dyrektor ZOZ – odnosząc się do kwestii 
akcji protestacyjnej stwierdził, iż strajk lekarzy obejmuje całą Polskę i mimo, 
że wszyscy zgodnie twierdzą, że stawiane postulaty są zrozumiałe, zasadne i 
słuszne nie można dojść do porozumienia. Wyraził jednocześnie nadzieję, że 
niebawem  akcja  protestacyjna  zostanie  zakończona,  bowiem  jest  ona 
zagrożeniem dla naszego szpitala. Oznajmił, iż szpital jest w trakcie realizacji 
programu  restrukturyzacyjnego  i  akcja  strajkowa  trwająca  dłużej  niż  dwa 
tygodnie może doprowadzić do powrotu sytuacji  finansowej jaka była przed 
dwoma laty. Dodał, że nie wykonanie kontraktu może narazić ZOZ na stratę 
ok. 2 mln zł i szpital nie będzie w stanie nadrobić kontraktu do końca roku. 
Zaznaczył również, że pacjenci nie są pozbawieni opieki lekarskiej bowiem na 
każdym  oddziale  dyżuruje  ordynator  i  jego  zastępca.  Nie  wykonywane  są 
jednak zabiegi planowane, które stanowią większość przypadków. 

Pan  Jerzy  Dubiel  –  Dyrektor  OLK  –  ustosunkowując  się  do  akcji 
strajkowej w OLK poinformował, iż na dzień dzisiejszy związki zawodowe OLK 
nie weszły w spór zbiorowy. Natomiast w dniu wczorajszym w ramach akcji 
protestacyjnej 80 % lekarzy wzięło urlop na żądanie. Dodał, iż akcja strajkowa 
w  lecznictwie  ambulatoryjnym  spowodowałby  straty  finansowe  nie  do 
nadrobienia.     

Ad.pkt. 8 Uzupełnienie składu Rady Powiatu Skarżyskiego
 
1)  podjęcie  uchwały  w  sprawie:  uzupełnienia  składu  Rady 

Powiatu Skarżyskiego 

Wiceprzewodnicząca Rady – Pani Bożena Bętkowska – przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie: uzupełnienia składu Rady Powiatu Skarżyskiego. 
Uzasadniając poinformowała, iż zgodnie z art. 194 ust. 1 ustawy Ordynacja 
wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, po stwierdzeniu 
wygaśnięcia mandatu radnego powiatu, właściwa rada podejmuje na następnej 
sesji uchwałę o wstąpieniu na jego miejsce kandydata z tej samej listy, który
w  wyborach  uzyskał  kolejno  największą  liczbę  głosów,  a  nie  utracił  prawa 
wybieralności.  Zgodnie z wynikami głosowania,  kolejną osobą na liście nr  4
w okręgu wyborczym nr 2, która otrzymała największą ilość głosów jest Pan 
Michał Jędrys.
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Ponieważ Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedstawionego projektu 
Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie: uzupełnienia składu Rady Powiatu Skarżyskiego 
została przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 55/XI/2007.

2)  Pan  Sławomir  Kowalik  -  Zastępca  Przewodniczącego 
Powiatowej  Komisji  Wyborczej wręczył  Panu  Michałowi  Jędrysowi 
zaświadczenie o wyborze, gratulując objęcia mandatu.

3) Radny Michał Jędrys zgodnie z art. 20 ust 1 ustawy o samorządzie 
powiatowym złożył ślubowanie.

Przewodniczący Rady serdecznie powitał Pana Michała Jędrysa w składzie 
Rady Powiatu Skarżyskiego wyrażając przekonanie, że współpraca z nowym 
radnym będzie się układała jak najlepiej.   

Ad.pkt. 9 Informacja na temat bezpieczeństwa i porządku publicznego 
w powiecie skarżyskim  

1) sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Skarżysku-
Kamiennej  w  roku  2006  przedstawił  Zastępca  Komendanta  Policji  – 
Dariusz Duda.

/przedstawione sprawozdanie w załączeniu/ 

Radny  Jacek  Jeżyk –  zwrócił  uwagę,  iż  Stowarzyszenie  Bezpieczny 
Powiat Skarżyski, którego jest Wiceprezesem, zostało zarejestrowane w 2001. 
Jednak z przykrością stwierdził, iż nie działa ono od 2002 roku. Dlatego też 
pisanie w sprawozdaniu o działalności Stowarzyszenia na rzecz poprawy stanu 
bezpieczeństwa w roku 2006 jest niezgodne z prawdą. 

2) sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej  w  Skarżysku-Kamiennej  w  roku  2006  przedstawił  Komendant  – 
Sylwester Hamera. 

/przedstawione sprawozdanie w załączeniu/ 
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Ad.pkt.10   Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu 
Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony Obywateli 
i Porządku Publicznego 

Pan Jarosław Sokołowski – koordynator Programu – przedstawił 
sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości 
oraz  Ochrony  Obywateli  i  Porządku  Publicznego.  Zapoznał  zebranych
z działaniami podejmowanymi w ramach realizacji powyższego programu.   

/materiał w załączeniu/ 

Ad.pkt.11   Informacja na temat realizacji Powiatowej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  –  Pani 
Małgorzata  Półtorak  –  przedstawiła  informację  na  temat  realizacji 
Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych. 

/materiał w załączeniu/

Ad.pkt.12 Rozpatrzenie i podjęcie uchwał  

1)  Członek  Zarządu–Pan Artur  Berus–przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie:  zmiany  uchwały  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  Nr 
40/VIII/2007  z  dnia  12  kwietnia  2007r  w  sprawie  zatwierdzenia 
planu kadencyjnego budowy i przebudowy dróg powiatowych na lata 
2007 – 2010. Uzasadniając  poinformował,  iż  Rada  Powiatu  Skarżyskiego 
Uchwałą  Nr40/VIII/2007  z  dnia  12  kwietnia  2007r.  zatwierdziła  plan 
kadencyjny budowy i przebudowy dróg powiatowych na lata 2007 – 2010., 
który zakładał  następujący udział środków finansowych: 
– 15% środków własnych,
– 85 % środków pochodzących z Unii Europejskiej.
Jednak  zgodnie  z  przesłaną  później  informacją  Marszałka  Województwa 
Świętokrzyskiego  przyjąć  należy  uśrednione  przeciętne  dofinansowanie
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego w wysokości 75 % wydatków 
kwalifikowanych dla każdego projektu.

Radny Janusz Borowiec – zapytał, czy w związku z zaangażowaniem 
większych  środków  własnych  na  realizację  zadań  wynikających  z  planu 
kadencyjnego  będzie  konieczne wprowadzenie zmian w budżecie  powiatu  
w 2007 roku. 

Członek Zarządu –  Artur  Berus  –  wszystko  będzie  uzależnione  od 
przyjęcia  przez  Zarząd  Województwa  fiszek  projektowych.  Dodał,  iż  do
15 sierpnia będzie weryfikacja wniosków i wówczas otrzymamy decyzję, które 
z naszych planowanych inwestycji będzie realizowana. 
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Starosta – Jerzy Żmijewski – w uzupełnieniu powyższego wyjaśnienia 
poinformował,  iż  powiat  skarżyski  występował  o  środki  finansowe  z  10% 
rezerwy  budżetu  państwa  na  drogę  Suchedniów-Parszów.  Z  chwilą  kiedy 
otrzymamy  środki  finansowe  z  rezerwy  na  realizację  tego  zadania 
wprowadzimy kolejne zmiany.    

Ponieważ nie zgłoszono innych uwag Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  

Uchwała  w  sprawie:  zmiany  uchwały  Rady  Powiatu  Skarżyskiego
Nr 40/VIII/2007 z dnia 12 kwietnia 2007r w sprawie zatwierdzenia 
planu kadencyjnego budowy i przebudowy dróg powiatowych na lata 
2007 – 2010 została przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 56/XI/2007. 

2)  Członek  Zarządu  –  Artur  Berus przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie: nadania Statutu Zarządu Dróg Powiatowych.
 

Ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  

Uchwała  w  sprawie:  nadania  Statutu  Zarządu  Dróg  Powiatowych 
została przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 57/XI/2007. 

3)  Starosta  Skarżyski  -  Jerzy  Żmijewski  -  przedstawił  projekt 
uchwały  w  sprawie:  zmian  w  Statucie  Powiatowego  Urzędu  Pracy
w Skarżysku-Kamiennej.  Uzasadniając poinformował, iż zgodnie z art. 35a 
ust. 2 pkt 2 ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 
osób niepełnosprawnych, zadania powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i zatrudniania osób niepełnosprawnych realizują  powiatowe urzędy  pracy. 

Dodał,  iż  regulacja  zapisów  statutu  PUP  jest  spójna  z  uchwałą 
Nr30/IV/2007  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  z  dnia  1  lutego  2007r. 
zatwierdzającą  nowy  Regulamin  Organizacyjny  Starostwa  Powiatowego
w Skarżysku-Kamiennej, w którym zadania dot. rehabilitacji zawodowej zostały 
zapisane do realizacji przez PUP.  

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  

Uchwała  w  sprawie:  zmian  w  Statucie  Powiatowego  Urzędu
Pracy  w  Skarżysku-Kamiennej  została  przyjęta  jednogłośnie
i uzyskała Nr 58/XI/2007.

4)  Projekt  uchwały  w  sprawie:  wprowadzenia  zmian  w  budżecie 
powiatu  skarżyskiego  na  rok  2007 przedstawiła Skarbnik  Powiatu  – 
Alina Skuza.  

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  
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Uchwała  w  sprawie:  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  powiatu 
skarżyskiego  na  rok  2007  została  przyjęta  jednogłośnie  i  uzyskała
Nr 59/XI/2007.

5) Starosta Skarżyski- Jerzy Żmijewski - przedstawił projekt uchwały 
w sprawie: wysokości opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej przy 
ul. Szkolnej 16 w Skarżysku-Kamiennej. Na wstępie poprosił o naniesienie 
autopoprawki  w  §1,  polegającej  na  zmianie  kwoty  miesięcznej  opłaty  za 
zakwaterowanie  na  kwotę  45  zł.  Dodał,  iż  powyższa  zmiana  jest  zgodna
z wnioskami Komisji. 

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  

Uchwała  w sprawie:  wysokości  opłaty  za  zakwaterowanie  w Bursie 
Szkolnej przy ul. Szkolnej 16 w Skarżysku-Kamiennej została przyjęta 
jednogłośnie i uzyskała Nr 60/XI/2007

6)  Członek  Zarządu  –  Cezary  Ciosk  przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie:  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin 
zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 
stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (tekst jednolity Dz. U z 2006 roku 
Nr 97 poz. 674 z późn. zm.)  w tym również nauczycieli realizujących 
w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 
tygodniowym  obowiązkowym  wymiarze  godzin,  pedagogów, 
psychologów,  logopedów,  doradców  zawodowych  prowadzących 
zajęcia  związane z  wyborem kierunku kształcenia  i  zawodu w celu 
wspomagania  uczniów  w  podejmowaniu  decyzji  edukacyjnych  
i  zawodowych w szkołach i  placówkach prowadzonych przez Powiat 
Skarżyski.  Uzasadniając  stwierdził,  iż  powyższą  uchwałę podejmuje  się  na 
podstawie  art.  42  ust.  7  pkt  3  Karty  Nauczyciela,  który  mówi,  że  organ 
prowadzący ustala pensum dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 
ustawy, oraz tryb zatrudnienia i rozliczenia nauczycieli realizujących zajęcia o 
różnym  tygodniowym  obowiązkowym  wymiarze  godzin.  Dodał,  iż  projekt 
uchwały uzyskał pozytywną opinię Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty. 

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  

Uchwała w sprawie: ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin  zajęć  nauczycieli  niewymienionych  w  art.  42  ust.  3  ustawy
z dnia 26 stycznia 1982 r.  Karta Nauczyciela (tekst jednolity  Dz.U  
z 2006 roku Nr 97 poz. 674 z późn. zm.)  w tym również nauczycieli 
realizujących  w  ramach  stosunku  pracy  obowiązki  określone  dla 
stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, 
pedagogów,  psychologów,  logopedów,  doradców  zawodowych 
prowadzących  zajęcia  związane  z  wyborem  kierunku  kształcenia  i 
zawodu  w  celu  wspomagania  uczniów  w  podejmowaniu  decyzji 
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edukacyjnych i zawodowych w szkołach i placówkach prowadzonych 
przez  Powiat  Skarżyski  została  przyjęta  jednogłośnie  i  uzyskała
Nr 61/XI/2007

7)  Członek  Zarządu  -  Cezary  Ciosk  przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie: szczegółowych  zasad  udzielania  i  rozmiaru  zniżek 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 
i  placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Skarżyski  oraz 
szczegółowych  zasad  zwalniania  od  obowiązku  realizacji 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych  i  opiekuńczych  prowadzonych  bezpośrednio  
z  uczniami  lub  wychowankami.  Na  wstępie  poprosił  o  naniesienie 
następujących autopoprawek: w tytule po wyrazie “zniżek” dopisanie “godzin”, 
w tabeli dopisanie 3 kolejnych pozycji o treści:  
12. Dyrektor  Zespołu Placówek Specjalnych, Dyrektor Zespołu 

Placówek Specjalnych dla Niepełnosprawnych Ruchowo
4 godz.

13. Wicedyrektor  Zespołu  Placówek  Specjalnych,  Wicedyrektor 
Zespołu  Placówek  Specjalnych  dla  Niepełnosprawnych 
Ruchowo liczącego powyżej 70 wychowanków

8 godz.

14. Wicedyrektor  ds.  opiekuńczo  –  wychowawczych  Zespołu 
Placówek Specjalnych liczącego:
– do 70 wychowanków
– powyżej 70 wychowanków

10 godz.
  8 godz.

   
Dodał,  iż  powyższe  zmiany  uwzględniają  zgłoszone  przez  Komisję 

Oświaty wnioski. 

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  

Uchwała w sprawie: szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 
i  placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Skarżyski  oraz 
szczegółowych  zasad  zwalniania  od  obowiązku  realizacji 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych  i  opiekuńczych  prowadzonych  bezpośrednio  z 
uczniami lub wychowankami została przyjęta jednogłośnie i uzyskała
Nr 62/XI/2007

8)  Członek  Zarządu-Cezary  Ciosk  przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie:  przyjęcia  ,,Powiatowego  Programu  Pomocy  Dziecku
i Rodzinie na lata 2007-2011''. Poprosił o naniesienie, zgodnie z wnioskiem 
Komisji  Budżetowo-Finansowej,  autopoprawki  polegającej  na dopisaniu  §  2
o  następującej  treści:  “Zobowiązuje  się  Zarząd  Powiatu  Skarżyskiego  do 
składania  Radzie  Powiatu co  najmniej  raz  w roku  sprawozdania  z  realizacji 
Powiatowego Programu Pomocy Dziecku i Rodzinie”.
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Radny  Janusz  Borowiec  –  odnosząc  sie  do  funkcjonowania  Rodzinnego 
Domu  Dziecka,  zapytał  czy  prawdą  jest,  że  dyrektor  zrezygnował
z prowadzenia placówki. 

Pani Małgorzata Półtorak – odpowiadając poinformowała, że na chwilę 
obecną Rodzinny Dom Dziecka funkcjonuje,  niemniej jednak ze względu na 
stan zdrowia własnych dzieci, rozpatrywane jest zawieszenie funkcjonowania 
lub  likwidacja  placówki.  Jeżeli  chodzi  o  dzieci  przebywające  w  Rodzinnym 
Domu  Dziecka,  poinformowała  że  PCPR  wystąpiło  do  sądu  o  pozbawienie 
władzy rodzicielskiej i będzie możliwa adopcja tych dzieci. Dodał, że aktualnie 
odbywają się również szkolenia kandydatów na rodziny zastępcze wielodzietne. 
Kończąc podkreśliła, iż w przypadku zawieszenia działalności Rodzinnego Domu 
Dziecka  będzie  robione  wszystko,  aby  zapewnić  dzieciom  dotychczasowe 
warunki.    

Ponieważ nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie uchwałę.  

Uchwała  w  sprawie:  przyjęcia  ,,Powiatowego  Programu  Pomocy 
Dziecku i Rodzinie na lata 2007-2011'' została przyjęta jednogłośnie
i uzyskała Nr 63/XI/2007

9) Starosta Skarżyski – Jerzy Żmijewski przedstawił projekt uchwały 
w sprawie: ubiegania się Powiatu Skarżyskiego o środki z Europejskiego 
Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w ramach  Regionalnego  Programu 
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2007 – 2013. 

Poprosił o poszerzenie projektu uchwały o 4 kolejne punkty dot. I Liceum 
Ogólnokształcącego oraz Centrum Kształcenia Praktycznego i tak:

1. Budowa  sali  sportowej  przy  I  Liceum  Ogólnokształcącym  im.  Juliusza 
Słowackiego w Skarżysku-Kamiennej - szacunkowy koszt realizacji  zadania – 
6.000.000,00 PLN,

2. Centrum Edukacyjno – Egzaminacyjne Mechatroniki i CNC - szacunkowy koszt 
realizacji zadania – 250.000,00  PLN

3. Centrum  Edukacyjno  -  Egzaminacyjne  Mechaniki  i  Elektromechaniki 
Samochodowej - szacunkowy koszt realizacji zadania – 150.000,00 PLN

4. Skarżyski  Inkubator  Umiejętności  Zawodowych -  szacunkowy koszt  realizacji 
zadania – 3.200.000,00 PLN
Poprosił  również  o  naniesienie  poprawki  w  pkt.  5,  polegającej  na 

zastąpieniu kwoty 529.865,00 kwotą 570.000,00zł.
Uzasadniając  projekt  uchwały  oznajmił,  iż  nie  wie,  które

z  prezentowanych  wniosków  zostaną  zakwalifikowane,  jednak  trudno  nie 
zgodzić się z potrzebą realizacji w każdej szkole tych zadań. 

Ponieważ  nie  zgłoszono  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały 
Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie. 

Uchwała  w  sprawie:  ubiegania  się  Powiatu  Skarżyskiego  o  środki  
z  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach 
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Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2007 – 2013 została przyjęta jednogłośnie i 
uzyskała Nr 64/XI/2007

10)  Starosta  Skarżyski  –  Jerzy  Żmijewski  przedstawił  wniosek
o  powołanie  na  nieetatowego  członka  Zarządu  Powiatu  –  Pana  Janusza 
Kuźduba.  Następnie  przedstawiając  jego  osobę  poinformował,  iż
z  wykształcenia  jest  prawnikiem,  od  2000  roku  jest  dyrektorem 
Samorządowego Zespołu Obsługi Oświaty w Sucheniowie. Wyraził przekonanie, 
iż jest to osoba, która ze względu na swoje doświadczenie samorządowe oraz 
wykształcenie będzie pomocna w pracy Zarządu.     

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iż  członka  zarządu  powiatu, 
zgodnie z art. 27 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym, wybieramy zwykłą 
większością głosów w głosowaniu tajnym.

W związku z  powyższym poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów do składu 
komisji skrutacyjnej. 

Radny Marcin Ożóg – zgłosił kandydaturę Radnego Janusza Borowca, 
który wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

Radny Jacek Jeżyk – zgłosił kandydaturę Pana Marcina Ożóga, który 
wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.    

   Radny  Janusz  Borowiec  –  zgłosił  kandydaturę  Pana  Jacka  Jeżyka, 
który wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.

Radny  Leszek  Lepiarz –  zgłosił  kandydaturę  Radnego  Tomasza 
Kędzierskiego, który wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.    

Następnie Rada przegłosowała skład komisji skrutacyjnej w osobach:
Radny Janusz Borowiec, 
Radny Maricn Ożóg,
Radny Jacek Jeżyk,
Radny Tomasz Kędzierski.

Skład komisji skrutacyjnej został przyjęty jednogłośnie.  

Przewodniczący  Rady  ogłosił  10  min.  przerwę  w  obradach  w  celu 
przygotowania kart do głosowania. 

Po przerwie Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej – Radny Jacek Jeżyk 
przedstawił zasady głosowania.  

Następnie  Radni  zostali  wyczytywani  zgodnie  z  listą  obecności  
i przeprowadzone zostało głosowanie tajne.

Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwę 
w celu przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu Komisji Skrutacyjnej. 
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 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Pan Jacek Jeżyk  odczytał 
protokół  Komisji  Skrutacyjnej,  informując  iż  w głosowaniu  wzięło  udział  20 
radnych:
za wyborem na Członka Zarządu głosowało – 8 radnych
przeciw – 10 
wstrzymały sie od głosu 2 osoby   

Przewodniczący  Rady stwierdził,  iż  w  związku  z  powyższym 
głosowaniem  Radny  Janusz  Kuźdub  nie  został  powołany  na  nieetatowego 
Członka  Zarządu  Powiatu  tak  więc  nie  ma  potrzeby  głosowania  projektu 
uchwały. 

Ad.pkt. 13 Zamknięcie sesji Rady Powiatu Skarżyskiego

Przewodniczący  Rady –  informując,  że  porządek  XI  sesji  został 
zrealizowany  w  całości,  poprosił  o  powstanie  z  miejsc  i  zakończył  obrady 
poprzez wygłoszenie formuły 

“Zamykam XI Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego".

    

Godzina zakończenia obrad –1410

Protokołowała:
Joanna Wężyk                                           Przewodniczący
                                     Rady Powiatu Skarżyskiego 
            

                                           IRENEUSZ SYRYJCZYK
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